
Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia komisie ochrany verejného poriadku a dopravy 

zo dňa 29.januára 2020 

 

Program:    1. Zahájenie 

                2. Aktuality v oblasti verejného poriadku 

                           3. Záver 

 

Prítomní:          Ladislav Flachbart  - predseda 

     Bc. Ladislav Kandera - člen  

        Mgr.Bc. Zoltán Kovács - člen  

        Tibor Baroš   - člen 

               Mátyás Zupko  - člen  

                            

K bodu 1) Zahájenie 

 

 Členov komisie ochrany verejného poriadku a dopravy privítal Ladislav 

Flachbart, predseda komisie a oboznámil ich s programom rokovania. 

 

K bodu 2) Aktuality v oblasti verejného poriadku 

 

 Komisia ochrany verejného poriadku a dopravy navrhuje ukončiť chodník pri 

gymnáziu smerom do mesta a vyznačiť prechod pre chodcov podľa možnosti smerom 

k verejným toaletám.   

 Ďalší prechod pre chodcov navrhujeme vyznačiť pri umeleckej škole na ul. 

Záhradníckej, aby deti  bezpečne mohli prechádzať ulicou.  

  Komisia navrhuje uzavrieť ul. Podhradskú pred premávkou a to navrhujeme 

riešiť rampou. 

 Navrhujeme námatkové meranie rýchlosti na ul. Baštovej, nakoľko sa tu jazdí 

rýchlo a podľa možnosti vybudovať vyvýšený prechod pre chodcov, čo by vyriešilo rýchlu 

jazdu. 

 Komisia konštatovala, že v meste boli dve lúpežné prepadnutia. Navrhujeme, 

aby uvedený problém bol prekonzultovaný s riaditeľom OOPZ Fiľakovo a pokiaľ je to možné 

požiadať o „sity a prostriedky“ z dôvodu zlej bezpečnosti vo Fiľakove. 

 Zásobovacie kamióny pri BILLE brzdia premávku na ul. Sládkovičovej. 

Komisia navrhuje, aby kamióny zaparkovali bližšie k rampe, čím  by umožnili plynulejšiu 

premávku na ul. Sládkovičovej.    

 

 

K bodu 3) Záver 

 

 Na záver predseda komisie Ladislav Flachbart poďakoval za účasť všetkým 

členom a tým ukončil zasadnutie komisie.  

  

 

 

 

Zapísala: Agáta Kleinová     predseda komisie 

        Ladislav Flachbart 


